
Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva obce Máslovice dne 29.12.2011 

přítomni:  J. Levý, J. Machačka, V. Sýkorová, K. Šertlerová, během projednávání bodu č. 2 dorazila                   
L. Szöllösová, během projednávání bodu č. 3 H. Vovsová  

omluvena :  A. Zoulová 

Veřejnost: 8 přítomných 

Zapisovatelkou zvolena K. Šertlerová, ověřovatelkou L. Szöllösová  

začátek 19.00 hod 

konec 20.25 hod 

 

Program schůze viz příloha 

 

1. Úprava programu 

Po zahájení schůze starostka navrhla doplnění programu o bod stanovení závazných ukazatelů pro 
MŠ a Rozpočtový výhled na rok 2013-14. 

Pro:  4 hlasy, proti: 0, zdržel se: 0  

 

2. Rozpočtové opatření č. 3  

Paní účetní přítomné seznámila s rozpočtovým opatřením č. 3 – viz příloha. 

Pro:  5, proti: 0, zdržel se: 0  
 

3. Návrh rozpočtu obce 

Starostka obce přečetla návrh rozpočtu obce na rok 2012 a zodpověděla dotazy z řad veřejnosti 
směřující k tomu, že navrhovaný schodek je příliš vysoký, k čemuž došlo tím, že v příjmech chybí 
částka za plánovaný prodej stavební parcely, na kterou byla složena u realitní kanceláře již nevratná 
záloha. Po uskutečnění prodeje bude rozpočet upraven.  

K dotazu na využití dotace na sportovní činnost SK se vyjádřil i přítomný předseda SK Fr.Zoula. 
Starostka doplnila, že SK obdrží nejdříve 10 tisíc Kč a po řádném vyúčtování a předložení plánu 
činnosti může obdržet zbylých 10 tisíc Kč.  

Z řad veřejnosti padl návrh, aby obec v rámci plánování výdajů zvážila odstranění sloupů 
s telefonními dráty pevných linek, patrně již nepoužívanými (v majetku Telefonica O2) a přeložení 
elektrického vedení pod zem.  Starostka na dotaz odpověděla, že obec nemůže odstraňovat cizí 
majetek, ale že se pokusí zkontaktovat firmu Telefonica O2, aby zhodnotila, jestli jsou všechny sloupy 
v obci nutné. Přeložení el. vedení do země je velmi drahá záležitost. Obec na takovouto investici 
nebude mít finanční prostředky.  

Hlasování o rozpočtu na rok 2012: 
Pro:  5, proti: 0, zdržel se: 1 

 



4. Závazné ukazatele pro MŠ 
 
Zastupitelé schválili  Závazné ukazatele pro MŠ v celkové  výši 220 tis. Kč. 
 

Pro:  6, proti: 0, zdržel se: 0 

 

5. Rozpočet  Svazku obcí Dolní Povltaví 

Zastupitelé schválili pro Svazek obcí Dolní Povltaví vyrovnaný rozpočet ve výši 90 500 Kč. 

Pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0  

 

6. Smlouva o spisové službě  

Zastupitelé schválili smlouvu o spisové službě s městem Brandýs nad Labem. Obnáší úhradu 
instalačního poplatku 3345 Kč a dále roční poplatek 6000 Kč po dobu nejméně 5 let. 

Výhodou je, že obec nemusí pořizovat vlastní software a IT pracovníka na údržbu.  

Pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0  

 

7. Schválení darovací smlouvy 

Zastupitelé schválili darovací smlouvu na nepoužívanou (a trochu poškozenou) trampolínu 
skautskému středisku Havran v Klecanech. 

Pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0  

 

8. Rozpočtový výhled 

Zastupitelé schválili rozpočtový výhled na období 2013 – 2014. 

Příjmy a výdaje v roce 2013:  4 100 tis.    v roce 2014: 4 200 tis.  

Pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0  

 

9. Inventury 

Inventury movitého i nemovitého majetku a dokladů proběhnou od 30.12.2011 do 25.1.2012.  
Schválena směrnice č. 1 o inventarizaci majetku a závazků a plán inventur.  

Byla jmenována inventurní komise ve složení L. Szöllösová, K. Šertlerová a P. Šaňková. 

Pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0  

 

 

 



10. Různé 

Starostka seznámila přítomné se 

- změnami v dani z nemovitosti v roce 2012 

-plánovanými změnami v prostoru autobusové zastávky (její uzavření dveřmi a přivedení vody do 
blízkosti zastávky pro usnadnění zalévání zeleně)  

Kladně zodpověděla dotaz z  řad veřejnosti ohledně budované čistírny odpadních vod ve 
Vodochodech, zda výhledově umožňuje i připojení Máslovic.  
- na dotaz, zda by nemohlo být el. I telefonní vedení uloženy do země, odpověděla, že uložit el.vedení 
do země je velice nákladné a obec nemá tolik prostředků. Telefonní vedení ani sloupy nejsou 
majetkem obce, ale slíbila, že vyzve Telefonicu k prověření, zda všechny sloupy a vedení jsou 
potřebné.  
Zastupitelé byli upozorněni na špatný stav laviček u fotbalového hřiště a dohodli se, že jej budou řešit 
na jaře. 

 

 

 

V Máslovicích dne 29.12.2011 

 

 

zapsala K. Šertlerová                                                            ověřila L. Szöllösová  


